



# Referat

## Bestyrelsesmøde - Dch Sæby.

Dato: 09-10--23

Tidspunkt: 19:00 – 21:30

Sted: Hos Jytte



<b>Møde indkaldt af: Maria</b>	<b>Afbud meldes til:</b>
<b>Deltagere: Maria - Jytte – Jane – Lone – Tommy - Veronica</b>	<b>Afbud: Arne</b>
<b>Udeblevet:</b>	<b>Mødeleder: Maria</b>
<b>Referent: Jytte</b>	<b>Kage: Veronica</b>
<b>Punkt.</b>	<b>Beskrivelse.</b>
<b>1.</b> Godkendelser	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Godkendelse af referat: Godkendt
<b>2.</b> Jannie Strømberg fortæller om nyt program IPO-R	IPO-R er næsten det samme som IPO Det er ikke et hold som kræver træner , der skal nogle forskellige redskaber til. Hvis man ikke kan blive enige om det i Dronninglund. Ønsker man det bliver i Dch Sæby
<b>3.</b> DM 2026	Der er fundet et område i Hjørring der kan bruges til DM, Jannie og Kim har gjort forarbejdet der er forskellige klubber der har budt ind. Hvad kan vi hjælpe med: Evt. morgenmad og C- klassen/ B- Klassen
<b>4.</b> Orientering fra formanden	Henrik kom til møde ved dommerudvalget Hvor de stoppede ham. Vi har forsøgt at få ham til at fortsætte som træner og det ville han ikke. Der er ved at blive lavet et Konkurrence udvalg Det er Allan, Karina og Alich, det kommer til at stå for alle konkurrencer. De kommer til at stå for alt hvad der hedder konkurrencer De er kommet nogle datoer i 2024 29/6 – 24 , sommer konkurrencen

	<p>8/6-24 Lokalen forår  Lokalen efterår 9/11-24  Stander hejsning d. 21/1- 24  Generalforsamling 30/1-24</p>
<p><b>5.</b>  Orientering fra kassereren</p>	<p>Banken:  Drift konto: 57.814,89  Køkken konto: 1.758,31  I alt : 59.573,20</p> <p>Mobile pay Gebyr.  Nets ?</p>
<p><b>6.</b>  Orientering fra udvalgene</p>	<p>Trænerudvalg:  Vi har holdt et træner møde,  De har fået ros, da de er flinke til at komme når der er noget.  Der er kommet nogle nye hjælpe træner  Små og store hunde skal have samme behandling  Man skal huske at spørge om hvem der fortsætter der blev spurt om der var nogen der havde nogle ønsker om kursus.  De har ønsker om flere stokke,plastic bolde og en drop off.</p> <p>Hus og Materialeudvalg:  Intet nyt</p> <p>Markudvalg:  Intet nyt</p> <p>Køkkenudvalg:  Intet nyt</p> <p>IT udvalg:  intet nyt</p> <p>Sponsorudvalg:  intet nyt</p> <p>Konkurrenceudvalg:</p> <p>Aktivitetsudvalget:  Der skal laves indbydelse til julefrokost, og juleafslutning</p>
<p><b>7.</b></p>	

<b>Konkurrence udvalg.</b>	
<b>8. Eventuelt.</b>	<p>Banko.(Mobile pay)</p> <p>Materiale til træning</p> <p>Hundeføre dag klubben betaler for instruktøre.</p> <p>Tommy vil ikke være supplant næste år</p> <p>Ole har været ved at kikke efter vinduer til tressen.</p> <p>Skal han høre efter prisen ?</p> <p>Ole er ved at lave et gelænder til tappen</p> <p>Køkken trappen er rustet op</p> <p>Ole kikker på det</p>

*Næste møde: 18/12 kl. 18.00 hos Maria*